

# STYREMØTE NR. 9/2022, NTNUI Langrenn

## Agenda og referat

**Møtetidspunkt:** 20.9 etter trening, 20:00-21:15

**Snacksansvarlig:** Eirik Andreas Mortensbakke

**Sted:** R41 Gløs [Realfagbygget: R41](#)

**Møteleder:** Thomas Meinicke

**Referent:** Martine Sogn-Larsen

**Innkalt:** Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larsen, Kristian Jakobsen, Guri Hulbak, Ingeborg Hoftun, Aud Øyen Halås, Marie Laukli, Mathias Øivind Andresen, Eirik Andreas Mortensbakke

**Ikke møtt:**

**Saksliste:**

- |                     |                                       |
|---------------------|---------------------------------------|
| <b>Sak 01/2022:</b> | Godkjenne innkalling og saksliste     |
| <b>Sak 02/2022:</b> | Snacks og sladder                     |
| <b>Sak 40/2022:</b> | Evaluering av Swecosprinten 22        |
| <b>Sak 41/2022:</b> | Evaluering av Meråker                 |
| <b>Sak 42/2022:</b> | Evaluering av Fiskebeinern            |
| <b>Sak 43/2022:</b> | BK-fest                               |
| <b>Sak 34/2022:</b> | Rekruttering og rekrutteringsstrategi |
| <b>Sak 07/2022:</b> | Sportslig status                      |
| <b>Sak 08/2022:</b> | Sosialt framover                      |
| <b>Sak 13/2022:</b> | Innkomne saker                        |
| <b>Sak 12/2022:</b> | Generelt                              |

**Møtet heves**

Gjøremål siden sist (4.9), fram mot neste møte 20.9.

Hvem	Hva	Gjort/påbegynt?	Kommentar
Marie Laukli	Fikse erfaringsskriv bk-trening	Påbegynt, kon... ▾	
Martine Sogn-Lars...	Bestille leiligheter i praha, sette datoer for infodistribusjon + se på budsjett	Påbegynt, kon... ▾	
Mathias Øivind An...	Fikse påmeldingsfunksjon	Ferdig ▾	
Guri Sollien Hulbak	Sette i gang klesprøving	Ferdig ▾	
Aud Øyen Halås	Arrangere Meråker	Ferdig ▾	
Marie Laukli	HSK-7-fest	Påbegynt, ikk... ▾	
Thomas Meinicke	fet hettegenser	Påbegynt, kon... ▾	
Kristian jakobsen	Internrevisjon	Påbegynt, kon... ▾	

<b>Sak 01/2022</b>	<b>Godkjenne Innkalling og saksliste</b>	<b>1 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Vedtaks sak</b>	
Saksfremlegger	<b>Thomas Meinicke</b>	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse 19.9 via Slack.</p> <p><i><b>Forslag til vedtak:</b> Innkalling og saksliste til styremøte 9 godkjennes.</i></p>	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 9	
Konklusjon	Godkjent	
Vedtak	Vedtatt enstemmig	

<b>Sak 02/2022</b>	<b>Kake og sladder + innsjekk</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>userr</b>	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	<p>Jatte om hva som har skjedd siden sist:)) Gossip fra meråker????</p> <p>+ nevne noe man har fiksa siden sist</p>	
Referat	Sak 02 referatføres ikke;)	
Konklusjon		

<b>Sak 40/2022</b>	<b>Swecosprint evaluering</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Aud Øyen Halås</b>	
Saksinfo	<p>Tidlige forberedelser gjorde at vi hadde grei kontroll fra vi begynte arbeidet i mai.</p> <p>Arena: utstyr og opprigg</p>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- God kontroll vha dokument på drive</li> <li>- Fikk gjerder sent som forsinket start av opprigg, men ble ferdig i god tid.</li> <li>- Vanskelig å lagre utstyr i EMIL-kjeller, så kan like godt ta utgangspunkt i at alt utstyr skal kjøres ned. Må regnes med kø.</li> </ul> <p>Gjennomføringen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- God kok i sekreteriatet, men det meste gikk som det skulle. Heatsystem burde vært helt bestemt på forhånd.</li> <li>- Mye trafikk - god hjelp i løypevaktene! Kjempelurt med en vakt nede ved krysset mot Samf. Burde vært satt ut skilt tidligere.</li> </ul> <p>Blæst og antall deltakere</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Endte opp med få deltakere.</li> <li>- Sendte ut mye meldinger og mails, var aktiv på SoMe, fikk ut kjempebra artikkel på langrenn.com.</li> <li>- Uflaks med at mange hadde samling. Studenter gruer seg for å ta fri.</li> <li>- Til neste år: senere på dagen?</li> </ul> <p>Endring i løype grunnet Karrieredagene</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Datoen kolliderte med opprigg av karrieredagene. Dårlig av NTNU.</li> <li>- Til neste år må Swecosprinten enten være en uke tidligere eller etter at karrieredagene har rigget ned.</li> </ul>
Referat	<p>Hadde god kontroll før og gjennom sommeren, begynte tidlig - bra.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gjerdene kom litt for sent, ikke vår feil, men kan gjøres bedre til neste gang. Bedre kommunikasjon med driftsavdelingen på NTNU.</li> <li>- Bod og oppbevaring: kan ikke bruke boden til Klovnløpet senere. Tungvint lite plass og rotete mtp. at vi ikke kunne få egen tilgang</li> <li>- Veldig bra og profesjonell tidtaking + bra speaker. Bra gjennomføring av dagen og arrangementet</li> <li>- Trafikkvakt nede ved oppkjøringen til hovedbygget for å stenge trafikken opp. Kan sette opp skilt tidligere neste år - kommunen var trege med å gi oss skilt i år.</li> <li>- Få deltakere i år, men flere enn det var i fjor. Bra blesting for å få med folk, bra SoMe-opplegg. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Uheldig at Meråker, Heimdal og Team Elite Midt-Norge var borte på samling, mistet en del deltakere der.</li> </ul> </li> </ul> <p>Gjorde det beste ut av arrangementet, til tross for Karrieredagene, bra vi fant ut av det på mandag og ikke tettere opptil.</p> <p>Arrangere det ved en senere dato til neste år? Kanskje gjøre noe mer i tillegg? Linjeforeningstafett med løping f.eks.?</p>

	VIKTIG Å HOLDE SEG TIL DEN ORIGINALE LØYPEN!
Konklusjon	
Ansvarlig framover	Aud Øyen Halås + + må skrive erfaringskriv


<b>Sak 41/2022</b>	<b>Meråker <i>evaluering</i></b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås + Marie Laukli + Ingeborg Kristensen Hoftun	
Saksinfo	<p><b>Opplegget som helhet Aud Øyen Halås</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Både Arena Meråker og Kirkebyfjellet har vært enkle å ha med å gjøre.</li> <li>- God kommunikasjon innad i styret på slack. Bra på SoMe.</li> <li>- Virker som om folk var fornøyd med samlinga, både hyttene, treningene og det sosiale.</li> <li>- Grei hyttefordeling?</li> <li>- Skulle gjerne hatt flere påmeldte. Hvorfor fikk vi ikke fyllt opp?</li> </ul> <p><b>Informasjon Aud Øyen Halås</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- La ut info på slack og påmelding på nettsida 2 uker før samlinga.</li> <li>- Sendte ut alt informasjon på mail og på slack to dager før avreise.</li> <li>- Overhørt: kunne kommet tydeligere info rundt refusjon til sjåførere i forkant av samlinga.</li> </ul> <p><b>Sportslig Ingeborg Kristensen Hoftun</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Positive sider: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Variert opplegg.</li> <li>- Lett å dela inn i grupper</li> <li>- 3 timersturen rulleski søndag vart endra til ein guida tur i Meråker. Lurt pga. mykje trafikk mot Sverige no. <ul style="list-style-type: none"> <li>- likevel: startar ein tidleg er trafikken liten.</li> </ul> </li> <li>- Testløpet: fint med 2 rundar for jentene. Bra trøkk.</li> </ul> </li> <li>- Negative sider: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kunne planlagt litt betre med bilar til rulleskituren søndag. Men, då mange av dei som skulle på rulleski hadde bil gjekk dette fint av seg sjølve.</li> <li>- Joggeturen laurdag - litt for lang på planen. Heller tenka 45 min - 1 t</li> </ul> </li> <li>- 2 rundar på stadion var nok lurt for jentene, og så kan heller dei som ynskjer gå ein runde til.</li> <li>- Til neste år: er det vits å køyra 3*1 min på hufsen på slutten? Var ein del som stod av denne.</li> </ul>	

	<p><b>Sosialt Marie Laukli</b></p> <p>For gøy: <input checked="" type="checkbox"/> Meråker stats.xlsx</p>
Referat	<p>Tidlig kontakt og kontroll på overnatting og leie av Grova. Kirkebyfjellet og Grova medgjørlige og samarbeidsvillige. Bra med vafler etter testrenn. Flinke på SoMe, bra opplegg, folk virket veldig fornøyde med hyttene, treningsopplegg og sosialt.</p> <p>Bra samarbeid med alle i styret.</p> <p>Bra hyttefordeling - godt fordelt mellom nye og etablerte, folk som passet bra sammen ble plassert sammen på hytter.</p> <p>Fikk ikke fylt opp alle plassene - ca. 50 stk som ble med.</p> <p>Informasjon på slack og mail - påmelding 2 uker i forkant.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- kan tenke på info til sjåførere til neste samling</li> </ul> <p>Sportslig:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- bra helg, lite å gjøre med dårlig vær</li> <li>- mye div økter å velge mellom <ul style="list-style-type: none"> <li>- korte/lange økter + løp/rulleski</li> <li>- gjør det mulig når styret tar ansvar sammen</li> <li>- god deltakelse på alle alternativer til økter.</li> </ul> </li> <li>- tretimers på rulleski (søndag): kan være mye trafikk på veien mot Sverige</li> <li>- Jentene bør fortsette å gå 2 runder på testrennet</li> <li>- Bedre planlegging med sjåførere til rulleskiøkter, VÆR OBS i erfaringskriv</li> <li>- Joggeturen på lørdag ble litt for lang, holder med 45 min</li> </ul> <p>Sosialt:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- I alt god stemning på hyttene</li> <li>- Hyttedating funket bra, bedre info til neste gang</li> <li>- Kunne laget en bedre quiz og bedre planlagt lørdagskveld</li> </ul>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>
Saksfremlegger	Thomas Meinicke
Saksinfo	Diskutere hva som er bra og dårlig ved siste utgave av fiskebeinern
Referat	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Bør inneholde mer referat eller "reisebrev" fra ulike aktiviteter i regi av NTNUI. Feks som KJ skreiv om Seefeld i 2020.</li> <li>- Sofia bør delegere flere saker</li> <li>- Bedre layout</li> <li>- Mer gjennomført layout</li> <li>- Husk grønn header på forsiden</li> <li>- NTNUI-bilde på forsiden</li> </ul>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

<b>Sak 43/2022</b>	<b>BK-fest!!</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Marie Laukli	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vors <ul style="list-style-type: none"> <li>- Jentevors hos Mari H (maks 20) + Ingeborg&amp;Ane (maks 20)</li> <li>- Guttevors på Dollarhuset og i Klæbuveien (maks 25)</li> <li>- Marie fikser grupper</li> <li>- Soskom legger et forslag til opplegg for vors</li> <li>- En stk vorsansvarlig per vors: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Foreslår Marie, Ingeborg, Erik og Odd/Thomas</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>- Informasjon <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sende ut mail til alle påmeldte. Når?</li> <li>- Lage grupper for hvert vors på messenger/slack med spesifikk info så man er sikker på at alle har fått info</li> </ul> </li> <li>- Vask <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fordele oss til stedene det har vært vors, flest på Dollarhuset.</li> <li>- Kl. 09:00 dagen derpå?</li> </ul> </li> <li>- Annet? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Innkjøp</li> </ul> </li> </ul>	
Referat	Marie lager grupper for vors - hvert vors tar ansvar for opplegg på vorset.	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Informasjon: sende ut på mail. Marie sender skriver og sender ut mail onsdag kveld</li> <li>- Vorsene starter 1830</li> <li>- Fest på Dollarhuset fra ca. 2130</li> </ul> <p>Vasking:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Alle i styret må bidra. Tar ansvar for pant/enkel rydding før man drar fra vors.</li> </ul> <p>Innkjøp: kopper, trenger mangemange EA tar med røykmaskin</p>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

<b>Sak 34/2022</b>	<b>Rekruttering + rekrutteringskonk!</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke	
Saksinfo	Diskusjon om hvordan vi synes rekrutteringen går  Gjøre opp resultat for konkurransen   Vervekampanje	
Referat	Masse nye folk på trening!! Veldig bra. Bør vente på alle på fellesøkt, slik at ingen faller av! <ul style="list-style-type: none"> <li>- ikke skille mellom gutter og jenter på rolige fellesøkter</li> </ul>	
Konklusjon		
Ansvarlig framover	hele styret	

<b>Sak 07/2022</b>	<b>Sportslig framover</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Ingeborg Kristensen Hoftun	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Status Elghufs:</li> </ul>	



	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Mange var veldig nøgde med førre vekes elghufsøkt i Vassfjellet, sjølv om denne ikkje var 5*8 min.</li> <li>- Plan vidare: køyra annan kvar.</li> <li>- Status Jente- og Guttetrening <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stort oppmøte som alltid på jentesida.</li> <li>- Mange på økt og fint tempo.</li> <li>- Gutteøkta: Klekka ut ein litt meir spenstig plan neste gong. - t.d. booka fotballbane om mogleg.</li> </ul> </li> <li>- I alt frå hausten så langt: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bra oppmøte.</li> <li>- Over 30 stk påmeldt på søndagslangtur</li> <li>- Veldig mange også i vekedagane</li> <li>- Styrken har tatt seg opp, men få som stiller til oppvarming her.</li> </ul> </li> <li>- Framover: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mykje som skjer i helgene framover - prøva likevel å få flest mogleg på trening.</li> <li>- Begynna å blæsta 112 km rulleskitur. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Trenarkom skal snart laga løype.</li> </ul> </li> <li>- Starta intervallar opp til Gråkallen neste tysdag.</li> <li>- Nokre intervallar framover opp Bjørndalen</li> <li>- Intervall med start på Stavne men inn i Granåsen, veit mange av gutane er gira på dette. Trenarkom har diskutert nokre økter som kan fungera.</li> <li>- Skriva korte og presise øktbeskrivelsar.</li> <li>- Kjører Vassfjellhufs 1. okt, sjølv om mange skal springa Hu&amp;Hei.</li> </ul> </li> </ul>
Referat	<p>Elghufs: bra med variasjon!</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skjer mye i helgene fremover</li> </ul> <p>Jente/guttetrening: veldig bra oppmøte.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- veldig mange nye jenter, lavere terskel</li> <li>- guttetreningen kunne vært litt bedre planlagt/mer kreativ</li> </ul> <p>Bra oppmøte på de fleste økter denne høsten. Mange nye som kommer på alle øktene. Styrken har tatt seg opp, men få som kommer på oppvarming.</p> <p>Sportslig fremover:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- mye som skjer i helgene, men prøve å få til et bra opplegg likevel, for å holde oss attraktive</li> <li>- intervaller opp til Gråkallen fra og med neste uke</li> <li>- begynne planleggingen av 112-jubileum</li> <li>- bruke Ila-Skistua intervallen så lenge som mulig. VÆRE OBS PÅ OM DET ER GLATT!</li> <li>- Kjører Vassfjellhufs parallelt med Bli-Kjent?</li> </ul>
Konklusjon	

Ansvarlig framover	
--------------------	--

<b>Sak 08/2022</b>	<b>Sosialen</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Marie Laukli	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Status HSK7-fest <ul style="list-style-type: none"> <li>- Torsdag 13. oktober</li> <li>- Frimurerlogen ikke lenger alternativ</li> <li>- Fotballcup og legge opp til å dra ut sammen etterpå, typ Gudenes i mindre skala.</li> </ul> </li> <li>- Hu&amp;Hei</li> <li>- 112-års med rulleski + cava</li> <li>- Juleøl</li> </ul>	
Referat	<p>Dårlig respons fra flere av HSK gruppene.</p> <p>Status:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Veldig dyrt lokale, så uaktuelt å bruke det med tanke på budsjett.</li> <li>- Fotballcup med korte kamper mellom de ulike HSK-gruppene? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Holde fotballkampen hellig med o-gruppa?</li> </ul> </li> </ul> <p>Hvor stor er interessen fra de andre HSK7-gruppene?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- ro og o- stiller nok med en del, usikkert med noen av de andre gruppene.</li> </ul> <p>Hu&amp;Hei:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- bankett for de som har løpt på Dollarhuset</li> </ul> <p>112-års jubileum:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- dato: søndag 9. okt</li> <li>- lage påmelding og booke bord på Barmuda så fort som mulig</li> </ul> <p>Juleøl:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- smake på ølen på vorset?</li> <li>- dato: 18. nov</li> <li>- leilighet til leilighet med en juleøl i hver leilighet?</li> </ul>	
<b>Konklusjon</b>		
Ansvarlig framover		

Sak 39/2022	Utenlandstur	5 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Martine Sogn-Larssen	
Saksinfo	<p>Martine Sogn-Larssen informerer om plan for distribusjon av informasjon og størrelse på NTNUI-støtta</p> <p>+ generell status</p>	
Referat	<p>Infoskriv kommer tors 22. Påmelding skjer 28. sept, klokka 21:00 Påmeldingsfrist rennet 31. okt</p> <p>Bestille leiligheter i praha før fredag 23. sept &lt;3</p>	
Konklusjon		
Ansvarlig framover		

Sak 12/2022	Økonomi	10min
Type sak	Informasjons-, diskusjons- og vedtakssak	
Saksfremlegger	Kristian Jakobsen	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Fremlegger status på økonomien</li> <li>- Refusjon kjøring i Trondheimsområdet (vedtak?)</li> </ul>	
Referat	<p>KJ har gjort ferdig internrevisjonen for NTNUI langrenn i dag. Fått forskudd fra HS på 138000</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- mangler NSI og støtte fra Sweco</li> </ul> <p>Utlegg fra Meråker og Tidtakerutstyr har kostet mye</p> <p>Antas å ende med å gå i et underskudd ved årsslutt</p>	
Konklusjon		

Vedtak	Vedtar refusjon for kjøring i Trondheim >10km
Ansvarlig framover	

Sak 12/2022	Generelt	10 min
Type sak	Informasjons-, diskusjons- og vedtakssak	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	<p>Hettegenser <b>Thomas Meinicke</b></p> <p>SL23 <b>Thomas Meinicke</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 23. til 25. feb <ul style="list-style-type: none"> <li>- Normal</li> <li>- Sprint</li> <li>- Studenterfemmil (denne kommer altså allerede i feb i stedet for i slutten av mars!!!)</li> </ul> </li> <li>- Vi trenger en SL-kom</li> </ul> <p>SoMe-forslag <b>Aud Øyen Halås</b></p>	
Referat	<p>få noen i gruppa til å tegne/vektorisere en tegning til hettegenser</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- trenger 4 stk til SL-kom</li> </ul> <p>SoMe:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- innføre en PR-ansvarlig som et styremedlem?</li> </ul>	
Konklusjon		
Vedtak		
Ansvarlig framover		

**Neste møte:**

